

「認識您的 HONDA FREED」講座參加表格回條

本人欲參加「認識您的 HONDA FREED」講座，並同意若獲發名額，攜同報名時相同人數出席，經確認後，合群汽車有限公司可註銷保證金支票。若獲發名額而缺席或人數與報名不符，本人明白並贊同合群汽車有限公司有權將本人現付上的保證金支票捐予「香港保護兒童會」。若本人未獲發名額，合群汽車有限公司可將保證金支票銷毀。

題 目	「認識您的 HONDA FREED」講座
日 期	2019 年 6 月 22 日 (星期六)
時 間	下午 2 時 30 日至 4 時 30 日 (中午 2 時 20 分登記進場)
參加人數 (最多 2 人)	連車主共_____人 (參加者須年滿 15 歲或以上)
保證金支票號碼 (必須填寫)	_____

*車主姓名：_____

車牌號碼：_____

聯絡電話：_____

電郵地址：_____

(抽籤結果將以**電郵回覆**)

車主簽署：_____

日期：_____

請連同港幣 150 元保證金支票(不論攜同親友人數)以夾附之回郵信封寄回合群汽車有限公司。支票抬頭請寫「香港保護兒童會」或「HKSPC」，背面寫上 閣下之姓名、車牌號碼、報名人數及註明活動名稱。

*只限2018至2019年期間於合群汽車有限公司購買HONDA FREED之車主參加

“Let’s talk about Honda Freed” Seminar Enrolment Form

I would like to attend the “Let’s talk about Honda Freed” Seminar, and I will send the Reliance Motors Ltd. a crossed cheque of HK\$150 payable to Hong Kong Society for the Protection of Children as the deposit on the understanding that if I am selected, the cheque will be destroyed as long as I attend the activity with the number of guests specified at registration or the money donated to Hong Kong Society for the Protection of Children in any other case. If I am not selected, my cheque will also be destroyed.

Theme	“Let’s talk about Honda Freed” Seminar
Date	22 June 2019 (Saturday)
Time	2:30 p.m. ~ 4:30 p.m. (Registration starts at 2:20 p.m.)
Number of Participants (Maximum of 2 persons)	A total of _____ person(s) including the owner (Participant should be aged 15 or above)
Cheque Number (Mandatory field)	

*Name of Car Owner : _____

Licence No. : _____

Contact Number : _____ Email Address : _____
(Result will be notified by email)

Signature : _____ Date : _____

Please send the completed Enrolment Form together with a HK\$150 crossed cheque (irrespective of the number of guests that you may bring along) to Reliance Motors Limited by using the enclosed return envelope. The cheque should be made payable to “Hong Kong Society for the Protection of Children” or “HKSPC”. Please write your name, license number, number of participants and mark “Enrolment for Let’s talk about Honda Freed Seminar” on the back of the cheque.

*Only owners who bought 2018 – 2019 Honda FREED from Reliance Motors Limited are eligible to join